
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave Robert Dukarić 

kandidat za gradonačelnika 

13.03.2021. 

 

Nakon jednoglasne odluke HDZ-a Grada Lepoglave o izboru kandidata, u subotu je u 

Donjoj Višnjici održano predstavljanje kandidature Roberta Dukarića za 

gradonačelnika Lepoglave na predstojećim lokalnim izborima. Na predstavljanju su 

prisustvovali predsjednik Županijske organizacije HDZ-a Anđelko Stričak te 

potpredsjednici Damir Poljak i Željko Dvekar. 

„Kad bi ovo svoje obraćanje danas održao na bilo kojem drugom mjestu na svijetu, 

pričajući nekim putopisnim novinarima o jednom predivnom malom gradu bogate 

povijesti koji je smješten između dvije planine, okružen netaknutom prirodom, gdje 

mogu posjetiti nalazište poludragog kamenja, fosilni vulkan ili ruševine tvrđave, a kao 

suvenir sa sobom mogu ponijeti čipku – kulturno blago s UNESCO-vog popisa vrijedne 

nematerijalne baštine, potpuno sam siguran da bi se oni prvom prilikom zaputili na ovo 

mjesto da ga vide, istraže i zatim ispričaju njegovu priču. Smatram da se priča o ovom 

gradu trenutno ne čuje dovoljno daleko i dovoljno glasno.“ – započeo je Dukarić 

istaknuvši kako mu je drago što se predstavljanje kandidature za gradonačelnika 



Grada Lepoglave održava baš u Donjoj Višnjici gdje je rođen i odrastao te upravo s tog 

mjesta želi krenuti u borbu za mandat gradonačelnika. 

Ovaj magistar poslovne ekonomije i manager ujedno je i predsjednik Gradske 

organizacije HDZ-a Grada Lepoglave, a proteklih 8 godina aktivan je član zajednice 

kao gradski vijećnik te kao predsjednik Gradskog vijeća.   

„Poznata mi je sva infrastrukturna problematika, kao i potrebe za poboljšanjem, a jedan 

od ciljeva koji želim postići jest da se uz ulaganja u sam centar grada prati i razvijanje 

prigradskih naselja. Upravo zato jedan od prioriteta bit će mi osnivanje gradskog 

komunalnog poduzeća koje će se u potpunosti moći posvetiti rješavanju naših 

komunalnih problema“, rekao je Dukarić te dodao da će prioritet biti i daljnji razvoj 

gospodarstva. 

„Moramo još više uložiti u infrastrukturu, u poduzetničku zonu i privući poduzetnike, 

privući pažnju investitorima s konkretnim mjerama da ulože u ovo područje i upravo 

kod nas otvore svoje tvornice ili kompanije. Povlačenjem sredstava iz EU fondova puno 

je lakše ostvariti tu viziju razvitka grada, no za ozbiljan priljev EU novca potreban je tim 

ljudi koji će to moći kvalitetno odraditi“, rekao je Dukarić. Najavio je i brigu za sve 

mještane Grada Lepoglave posebice onima kojima je briga prijeko potrebna. 

„Nužno je sagraditi starački dom i starijim generacijama osigurati primjerenu socijalnu 

skrb i svima dostupnu zdravstvenu zaštitu. Pojačat ćemo subvencije za novorođenčad 

i stipendije, kao i poticaje za mlade obitelji da ostanu živjeti u našem gradu i da im 

osiguramo lakši početak“, najavio je Dukarić te podsjetio da je HDZ Grada Lepoglave 

pokrenuo brojne inicijative u proteklom mandatu te su uz njihovu podršku pokrenuti i 

mnogi razvojni projekti u gradu. Istaknuo je i ulogu Vlade RH-a bez čije financijske 

potpore život u Lepoglavi ne bi bio ovakav kao danas. 

Prisutnima se obratio i saborski zastupnik Stričak koji je naglasio da je upravo 

zahvaljujući Dukariću, kao predsjedniku Gradskog vijeća Lepoglave i mještaninu 

Višnjice, to područje doživjelo procvat.  

„Višnjica je doživjela jedan veliki komunalni i društveni iskorak u ovom mandatu, a 

prvenstveno zahvaljujući Robertu Dukariću, njegovom timu i koalicijskim partnerima. 

Izgrađen je novi vrtić, obnovljene su ceste, nogostupi, trg, očišćeni potoci, a sve u 

korist žitelja Višnjice. Iz toga je vidljivo kako dužnosnici HDZ-a na svim razinama vode 



brigu o ravnomjernom razvoju svih dijelova naše županije, svaki kraj nam je jednako 

bitan i u tom smjeru nastavljamo naš rad. U narednom razdoblju planiramo započeti s 

izgradnjom Aglomeracije Lepoglava, izgradnjom brze ceste Varaždin – Ivanec – 

Lepoglava, nastaviti s realizacijom inicijative za proglašenjem Ivanščice parkom 

prirode te provesti cijeli niz projekata koji su bitni za općine i gradove ovdje u zapadnom 

dijelu županije“, rekao je Stričak.



 



 

 



 

 



 

 



 


